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Bestyrelsesmøde i Langelands Biografforening  

 

 

Mandag den 9. oktober 2023 kl. 16.30 ved Joan 

 

Til stede: Joan, Dennis, Marianne, Dorthe, Bo, Pia, Eva 

Afbud:  Signe, Jørn 

 

1. Opfølgning på referat fra sidste bestyrelsesmøde 

 Punktet udgår, da det det skal følges op påskrives på dagsordenen som punkter. 

 

2. Orientering 

- Stoppet: Gunvor Rossel (søndag aft.), Gert Rosing (dag). 

- Startet: Betina Meyer (lørdag eft.), Thomas Jensen (tirsdag), Nan Toftdal (mandag),  

Naja Smidt (onsdag). 

- Programmet. Joan gennemgik programmet. En del udlejninger i november. Teamledermøde den 

13/11. 

- Lys i mørket, med alligevel, de lejer biografen den 3/11. 

  

3. Budget 

- Ingen kommentarer. 

 

4. Markedsføring 2024 

- Signe Øboen. Tages med på næste møde. 

- Dennis Billet sponsor. Foreslår vi spørger én der vil være sponsor i hele 2024. Dennis har 

indhentet priser. Broløkke er interesseret og Dennis kontakter dem. 

 

5. Julebrunch 

 Fastsat til søndag den 10. december 2023 kl. 10-14 til brunch. Med i næste månedsinfo. 

 Pia indhenter priser fra Broløkke, Skrøbelev Gods og Skudehavn. Afventer svar. 

 Underholdning? Julesange. Eva undersøger om hun har nogle konkurrencer der kan bruges. 

 

6. Julegave 

 Besluttet på sidste møde, gavekort på kr. 150,- 

 Dennis har undersøger om der gives rabat. Kim fra Handelsstandsforeningen har oplyst at der ikke 

gives rabat. Joan får dem lavet ved Bog & Ide. 

 

7. Kemp og Lauritzen 

 Bo har talt med Paw om udsugnings tagventilator. Har sendt overslag på mail. Vi beslutter at det  

p,t, ikke er nødvendigt. 

 

8. Pakkeløsninger gavekort m.m.  

  Signe undersøger det. Tages med på næste møde. 

 

9. Forslag om behandling og rensning af gulvet i cafeen 

 Fjerne klistermærker fra Corona tiden. Bo undersøger hvem der kan gøre det. 

 

10. Sodavandsmaskine 

 Tilbud sendt. Carlsberg har foreslået vi gå over til flasker af hensyn til miljø og derved 

ikke har udgifter til kulsyre, sugerør og bægre. Siruppen udløber hurtig i dato. Hvis vi beholder det 

nuværende system bør vi få en ny maskine. Cafegruppen går ind for flasker. Kan man have en 

overgang med begge dele? 

Vi tager punktet med på næste møde. Tænk over evt. indretning af cafeen. 

 



Side 2 af 2 

 

 

 

 

11. Gitte flyers stopper 31. juli 2024 

 Hvad gør vi så? Grafiker kan ansættes som studentermedhjælper på timeløn. Et PR-udvalg kunne  

også tage sig af det. 

 

12. Månedsinfo 

 Stoppet, Startet, Julefrokost. 

 

13. Tilbud på blødgøringsanlæg. 

Joan afventer tilbud fra Tullebølle VVS. 

Dennis vil gerne have at der fremover indhentes tilbud fra flere på samme tid, så man ikke først 

indhenter tilbud fra en og bruger det til en andens tilbud. 

 

14. Evt. 

- Daglig vagtrapport. Eva vil gerne rette pkt. 21. Hører Signe om hun har andre ændringer. 

- Wigge og Rasmussen. Dennis har problemer med at få afleveret til sommerhusudlejnings-

firmaerne, da de kub har åbent lørdag, Marianne fordeler til butikker i løbet af ugen og til 

sommerhusudlejning på lørdag. 

 

De næste møder:  Mandag den 20. november 2023 kl. 18.00 ved Joan 

   Mandag den 11. december 2023 kl. 16.30 ved Joan 

 

 


